

NORUP
MADE IN DENMARK
PIPES



GODT HÅNDVÆRK
SAT PÅ SPIDSEN





07



08



09



10



11



12



13



14



15



16



17



18



19



20



05A



06A



07A



08A



09A



10A



11A



12A



13A



14A



15A



16A



17A



18A



19A



20A

Vi har hermed fornøjelsen at præsentere Dem for det nye katalog fra NORUP PIPES. Som De kan se, har vi sammensat en blanding af klassiske og moderne modeller, alle med det fine spidsarbejde der bl.a. kendetegner NORUP PIPES. I dette katalog vil De finde de nyeste (K) modeller, der er udtryk for den fineste tradition inden for dansk pibekunst.

NORUP PIPES bliver fremstillet af den fineste bruyere, med de fineste åretegninger, og repræsenterer det bedste af dansk pibehåndværk.

NORUP PIPES findes i mange kvaliteter, men alle giver udtryk for den store glæde, en pibedesigner føler ved at arbejde i de bedste naturmaterialer.

Vi håber, De vil få mangen en hyggelig stund med dette nye katalog, inden De bestemmer Dem til Deres næste pibe fra NORUP PIPES.

We hereby have the pleasure of presenting you the new catalogue from NORUP PIPES. As you will see, we have selected a combination of classic and modern models, all with the finest mouthpiece work that among other things characterizes NORUP PIPES. In this catalogue you will find the latest (K) models which show the finest tradition in Danish pipe craft.

NORUP PIPES are made from the best and finest-grained briar and represent the top in Danish pipe craft.

NORUP PIPES are available in many qualities, but all are an expression of the great pleasure a pipe designer feels working with the best natural products.

We hope that you will have many nice moments with the new catalogue before you choose your next pipe from NORUP PIPES.

Wir haben hierdurch das Vergnügen, Ihnen den neuen Katalog von NORUP PIPES zu präsentieren. Wie Sie daraus ersehen, haben wir eine Mischung von klassischen und modernen Modellen zusammengestellt, alle haben die feine Spitzenarbeit die u.a. NORUP PIPES kennzeichnet. In diesem Kataloge werden Sie die neusten (K) Modelle finden, die Exponenten der feinsten Tradition der dänischen Pfeifenkunst sind.

NORUP PIPES sind aus dem besten und feinsten gemaserten Bruyereholz hergestellt, und repräsentieren das Beste vom dänischen Pfeifenhandwerk.

NORUP PIPES sind in vielen Qualitäten erhältlich, aber alle sind ein Ausdruck für die grosse Freude die ein Pfeifendesigner bei der Arbeit mit den besten Naturmaterialien empfindet.

Wir hoffen, dass Sie viele gemütliche Weile mit diesem neuen Katalog haben werden, bevor Sie sich Ihre neue Pfeife von NORUP PIPES auswählen.

Eminent	serie nr. 100
Flame Grain	serie nr. 200
Royal Flame	serie nr. 300
De Luxe	serie nr. 400
Selected	serie nr. 500
Foxy	serie nr. 600
Royal Dane	serie nr. 700
Wiking	serie nr. 800
Ruff Cut Shell	serie nr. 900
Ruff Cut Tan Shell	serie nr. 1000

